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VAN GOETHEM Benny 
Voorzitter – Président  

X   
DEPOORTER Mieke 

Lid – Membre 
X   

DECONINCK Franky (via skype) 

Secretaris Generaal   – Secrétaire Général   
X   

PEETERS Luc 
Lid – Membre 

X   

DOCQUIER Françoise 
Lid – Membre 

X   
ENGELBOS Patrick 
Lid - Membre 

 X  

VERSTRAELEN Leo  
Nat. Penningmeester /trésorier 

  X 
MONNISSEN Robert 
Lid – Membre  

X   

DE WIN Guy 
Onder Voorzitter – Vice Président X   

LEMAIRE Jean 
PR/Consultant 

 
X   

 

De vergadering vindt plaats in  cafe Marie-Therese te Leuven (bondslokaal)   La réunion a lieu au café Marie-Thérèse à Louvain (siège) 

 

Openingergadering 
Verwelkoming door de voorzitter. 

 

Ouverture de la réunion 
Mot de bienvenue du président. 

 

Goedkeuring verslag vergadering 19/11/19 & 14/12/2019 
- Geen opmerkingen 

 

Approbation du rapport de la réunion du 19/11/19 &  14/12/2019 
- Pas de remarques 

Briefwisseling 
- Contract sponsoring Simonis/Aramith 

Tijdens de Multi’s is er een gesprek geweest met de heer Bollette, 

met Benny Van Goethem en Jean Lemaire.  

Er is een voorstel van overeenkomst opgesteld voor Simonis en 

Aramith. Dit wordt verdeeld onder de leden van de RvB. Volgende 

vergadering wordt dit gefinaliseerd.  

 

- Brief van de heer Gabriëls 

Tijdens de Multi’s is er een gesprek geweest met de heer Gabriels. 

Hierin beweert hij onder meer dat wat betreft de speelballen het 

onmogelijk is om aan de eisen, die in de sportreglementen zijn 

opgenomen, te voldoen. Er zal aan de NSC gevraagd worden om de 

nodige wijzigingen aan te brengen. 

 

Er zal een antwoord gestuurd worden naar de heer Gabriels. 

 

- Mail Torsten Danielsson 

Benny Van Goethem zal met de heer Danielsson een onderhoud 

hebben. 

 

 

Correspondance 
- Le contrat sponsoring Simonis/Saluc 

Pendant les Multis, il y a eu un entretien avec M. Bollette, Benny 

Van Goethem et Jean Lemaire.  

Une proposition de contrat a été élaborée pour Simonis et Saluc. 

Elle sera distribuée entre les membres du conseil d'administration. 

Lors de la prochaine réunion, ces contrats seront finalisés. 

 

- Lettre de Mr Gabriëls 

Pendant les Multis, il y a eu une conversation avec M. Gabriels. 

Dans cette conversation, il affirme, entre autres, qu'il est 

impossible de satisfaire aux exigences énoncées dans les 

règlements sportifs concernant les billes. La CSN sera invité à 

apporter les modifications nécessaires. 

 

Une réponse sera envoyée à Mr Gabriels. 

 

- Mail Torsten Danielsson 

Benny Van Goethem aura un entretien avec M. Danielsson. 

Kandidaten nationale penningmeester 
- Nog geen kandidaturen ontvangen. 

- Robert Monnissen neemt contact op met een mogelijk kandidaat. 

- Grootte van de VZW: te bekijken https://finances.belgium.be/fr 

 

Candidature du trésorier national 
- Aucune candidature n'a encore été reçue. 

- Robert Monnissen prendra contact avec un candidat éventuel. 

- Taille de l'ASBL : voir https://finances.belgium.be/fr 

 

Stand van zaken BvB 
- Geen bijkomende informatie 

 

Etat de situation CdB 
- Pas d’information supplémentaire 

Varia 
- Vraag van de heer Gabriels 

Hij vraagt ons om de aanvraag te doen bij de UMB om 3 

wereldbekers te organiseren en in 2022 het wereldkampioenschap 

te organiseren. Voor de aanvraag gedaan wordt bij CEB/UMB dient 

een sluitend contract met voorwaarden ondertekend door de 

mogelijke organisator. 

 

Dit wordt verder bestudeerd. 

 

Varia 
- Demande de Monsieur Gabriels 

Il nous demande de nous adresser à l'UMB pour organiser 3 coupes 

du monde et pour organiser le championnat du monde en 2022. 

Avant que la demande ne soit faite à la CEB/UMB, un contrat avec 

conditions bien définies, doit être signé par l'organisateur 

éventuel. 

 

Cette question sera étudiée plus en détail. 
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- Jeugdwerking 

Vrij grote moeilijkheden in het gewest Antwerpen. Dit wordt op de 

volgende vergadering van het gewest Antwerpen besproken. 

 

De voorzitter van de NJC wordt uitgenodigd voor de volgende 

vergadering van de RvB om het verslag van de NJC te 

verduidelijken. 

 

- Ontbrekende aanwezigheidsformulieren 

De tabel aanwezigheden zal door Françoise Docquier opgemaakt 

worden. 

 

- Debreefing Multi’s 

Te voorzien half februari 

 

- Vraag Nico Vanhanegem 

Het is in het budget niet voorzien om een tegemoetkoming te 

geven voor deelname aan een EK voor clubteams. 

 

 

- Jeunesse 

Des difficultés assez importantes dans la région d'Anvers. Ce point 

sera discuté lors de la prochaine réunion de la région d'Anvers. 

 

Le président de la CNJ sera invité à la prochaine réunion du CdA 

pour expliquer le dernier rapport de la CNJ. 

 

 

- Formulaires de présence manquants 

Le tableau des présences sera établi par Françoise Docquier. 

 

 

- Débriefing Multi’s 

A prévoir vers la mi-février 

 

- Question de Nico Vanhanegem 

Il n'est pas prévu dans le budget de recevoir une indemnité pour la 

participation à un championnat européen pour les équipes de club. 

 

Sluiting van de vergadering 
 

Volgende vergadering is voorzien 18/02/2020 om 19u30 te Leuven. 

 

Clôture de la réunion 
 

La prochaine réunion est prévue le 18/02/2020, 19h30, à Louvain. 

 

 

 

Franky Deconinck Benny Van Goethem 

Nationaal Secretaris- Secrétaire National Voorzitter  –  Président 
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